
ZAPISNIK 

sa 9.  sjednice Općinskog vijeća Općine Trnava, održane u 
(PONEDJELJAK) 01. kolovoza 2022. godine u 20,00 sati u prostorijama općinskog 
Doma kulture u Trnavi. 

NAZOČNI:                                                                            NENAZOČNI: 

1. DUBRAVKO MIKIĆ                                                   1. TOMICA LOVAČ 

2. STEVO MIŠČEVIĆ                                              

3. IVICA PEŠA 

4. VEDRANA IVAKOVIĆ 

5. DARKO BELIR 

6. NIKICA BIKIĆ 

7. MARIJAN MIKIĆ 

8. KATARINA VUKOVIĆ MIKIĆ 

9. RUŽICA GRIGIĆ 

 

OSTALI NAZOČNI: IRENA MIKIĆ BREZINA 

 

Voditelj zapisnika: Hrvoje Lukačević 

 

 

Sjednicom je predsjedavao predsjednik Općinskog vijeća Darko Belir, otvorio je 

sjednicu, pozdravio sve nazočne, te je utvrdio da je na sjednici nazočan dovoljan broj 

članova Općinskog vijeća, te će sve odluke donesene biti punovažne. 

      Za sjednicu je predložen slijedeći: 

 

D N E V N I   R E D 

 

1. USVAJANJE ZAPISNIKA SA 8. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE 
TRNAVA 

2. DONOŠENJE ODLUKE O O NERAZVRSTANIM CESTAMA NA PODRUČJU 

OPĆINE TRNAVA 

3. DONOŠENJE ODLUKE O KRTKOROČNOM KREDITNOM ZADUŽENJU 

OPĆINE TRNAVA 

4. DONOŠENJE ODLUKE O POKRETANJU POSTUPKA PRODAJE VOZILA  

5. AKTUALNI SAT 
                                                                                                            

                   Dnevni red je usvojen jednoglasno jednoglasno 
 

1. USVAJANJE ZAPISNIKA SA 8. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA 
 

Zapisnik sa 8.sjednice Općinskog vijeća usvojen je jednoglasno. 

 
2. DONOŠENJE ODLUKE O O NERAZVRSTANIM CESTAMA NA PODRUČJU 

OPĆINE TRNAVA 

             Oćinska načelnica je obrazložila da sukladno zakonskim propisima općina će upisati 

ceste u svoje vlasništvo. Jedna cesta je u Svetoblažju koja ide od centra sela prema 

Zvjerinjaku gdje će općina taj dio projektirati zajedno sa cestom prema Zvjerinjaku da se 

asfaltira, a druga cesta je u Kondriću koja će se upisati u vlasništvo Općine Trnava budući da 

je sređeno imovinsko stanje odnosno upisano na RH. 



              Vijećnike gđa. Katarinu Vuković Mikić i   gosp. Dubravka Mikića zanimala je koja 

je to cesta u Kondriću. 

              Utvrđeno je da je to cesta idući od rsakriža sa D38 prema Trnavi prva cesta s lijeve 

strane.     

              Odluka o nerazvrstanim cestama usvojena je jednoglasno  

 

3. DONOŠENJE ODLUKE O KRTKOROČNOM KREDITNOM ZADUŽENJU 

OPĆINE TRNAVA 

Općinska načelnica predložila je Općinskom vijeću donošenje Odluke o 

kratkoročnom zaduživanju za financiranje EU projekata. Neke predujmove općina nije 

mogla tražiti zbog prirode ugovora a neki još nisu sjeli tako da je potrebno isfinancirati 

projekte do kraja, a kredit će se vratiti kada sjedne novac od povrata za pojedini projekt. 

Općinsko vijeće jednoglasno je donijelo Odluku o kratkoročnom zaduživanju 

 

4. DONOŠENJE ODLUKE O POKRETANJU POSTUPKA PRODAJE VOZILA  

Općinsko vijeće jednoglasno je donijelo Odluku o prodaji vozila marke „Opel“ koje 

je općina dobila u nasljedstvo. 

 

5. AKTUALNI SAT 
 

Gosp. Stevo Miščević postavlja pitanje vezano za čišenje kanala koje obavljaju 

Hrvatske vode do kuda će se čistiti i koliko. 

Općinsk ančelnica odgovara da općina nema saznanja o tome budući da Hrvatske 

vode same donose plan čišćenja i uređivanja kanala. 

 

Gđa. Ružica Grigić postavlja pitanje da li se mogu u groblju u Lapovcima izvaditi još 

preostalo drveće, te drveće koje je oko ograde a stalno stvara smeće u groblju sasjeći na 

odprilike pola visine? 

Općinska načelnica odgovara da će se zatražiti ponuda za obaljanje tog posla. 

 

Gosp. Dubravko Mikić postavlja pitanje vezano za kanale u ulici Ivana Meštrovića 

da su zaplavljeni i da treba skinuti dio zemljane bankine da voda može nesmetano teći i 

ulaziti u kanal 

Općinska načelnica odgovara da je već ugovoren taj dio posla. 

 

Gosp. Nikica Bikić kaže da rasvjeta u Svetoblažju ne radi te da treba vidjet što je. 

Općinska načelnica odgovara da će poslati firmu koja održava rasjetu da to riješi. 

 

                   Više nije bilo pitanja niti prijedloga. 

                   Sjednica završena u 19,42 sati 

VODITELJ ZAPISNIKA                                     PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA                        

_____________________                                     ________________________________            

      Hrvoje Lukačević                                                                   Darko Belir 

 

             


	D N E V N I   R E D

